

**No. 54826. Multilateral**

COUNCIL OF EUROPE CONVENTION ON AN INTEGRATED SAFETY, SECURITY AND SERVICE APPROACH AT FOOTBALL MATCHES AND OTHER SPORTS EVENTS. SAINT-DENIS, 3 JULY 2016 [*United Nations, Treaty Series, vol. 3218, I-54826.*]

RATIFICATION (WITH DECLARATION)\*

**Republic of Moldova**

*Deposit of instrument with the Secretary-General of the Council of Europe:  
10 January 2018*

*Date of effect: 1 March 2018*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: Council of Europe,  
27 November 2024*

*\*No UNTS volume number has yet been determined for this record.*

**N° 54826. Multilatéral**

CONVENTION DU CONSEIL DE L'EUROPE SUR UNE APPROCHE INTÉGRÉE DE LA SÉCURITÉ, DE LA SÛRETÉ ET DES SERVICES LORS DES MATCHES DE FOOTBALL ET AUTRES MANIFESTATIONS SPORTIVES. SAINT-DENIS, 3 JUILLET 2016 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 3218, I-54826.*]

RATIFICATION (AVEC DÉCLARATION)\*

**République de Moldova**

*Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général du Conseil de l'Europe : 10 janvier 2018*

*Date de prise d'effet : 1<sup>er</sup> mars 2018*

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies :  
Conseil de l'Europe, 27 novembre 2024*

*\*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.*